
Referat af bestyrelsesmøde i fælleshusforeningen 19. august 2021 
 
Til stede var Lisbeth Rask, Gitte Fiege, Maja Nilsson og Mette Haugaard Jeppesen 
 
 

1. Velkommen til Gitte og Maja samt lidt om bestyrelsens opgaver 
Gitte og Maja, som er nye i bestyrelsen blev orienteret om Fælleshusforeningens områder samt 
bestyrelsens opgaver og aktiviteter.  
 

2. Møde med KUC om hallen den 25. august  
Der er møde med KUC om hallen den 25. august. Ved mødet deltager Mette, Lisbeth samt Morten Fisker.  
 

3. Kommende arrangementer - svampetur og æblemostdag 
Fælleshusforeningen har arrangeret svampetur med en naturvejleder den 5. september. Mødested ved 
naturskolen klokken 11.  
Efterårets æblemostdag blev aftalt til den 19. september kl. 10.   
 

4. Opfølgning på generalforsamlingen  
Ved en fejl er der ikke blevet opkrævet lejeforhøjelse af havehusene, som blev besluttet på 
generalforsamlingen i 2019. Bestyrelsen besluttede, at havehuslejerne skal varsles at lejen stiger fra 1. 
januar 2022.  
Det blev besluttet at kontakte ”Den grønne linje” og lave aftale om fældning af træer ved havehusene som 
besluttet på generalforsamlingen.   
 

5. Ansvarsområder i bestyrelsen  
Medlemmerne i bestyrelsen har hidtil haft forskellige ansvarsområder:  
Hallen, havehusene, hjemmesiden, grønne områder, legeplads, arrangementer, økonomi samt ekstern 
kontakt til kommune, grundejerforening og administrator.  
Bestyrelsen drøftede de forskellige områder, og vil på næste møde lave en fordeling af de forskellige 
opgaver.   
 

6. Eventuelt 
Det blev besluttet at bestille 3 nye borde- og bænkesæt hos værkstederne til afløsning af de gamle 

ødelagte, som er fjernet.   

Det blev også besluttet at kontakte en gartner og få tilbud på klipning af buske ved kobberbrønden.  

Hjemmesiden giver jævnligt problemer med links og funktioner, der ikke virker. Det blev besluttet at 

undersøge, om hjemmesiden kan forbedres.   

Lisbeth orienterede om, at bakke og faldunderlag ved rutchebanen er udbedret. Det blev aftalt at følge op 

på aftale om legepladseftersyn.  


